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    Poznań, 13 września 2019 r. 

 
 

ZAPYTANIE 

 

 
Dotyczy:   Realizacji celu publicznego na terenie użytku ekologicznego "Traszki Ratajskie" 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Rada Miasta Poznania w dniu 09.07-2019 roku podjęła uchwałę nr XV/232/VIII/2019  

w sprawie uzgodnienia realizacji celu publicznego na terenie użytku ekologicznego "Traszki 

Ratajskie". Zgodnie z § 4 ust. 1 w/w uchwały prace remontowe należy prowadzić pod nadzorem 

herpetologa, z zachowaniem szczególnej ostrożności podczas poruszania się po fragmentach alejek 

zwłaszcza w okresie migracji płazów (kwiecień-wrzesień). 

 

 W związku z niepokojącymi sygnałami od zainteresowanych tematem  mieszkańców proszę  

o wyjaśnienia, czy wykonywane w ostatnim czasie prace na terenie w/w użytku ekologicznego 

odbywały się pod stosownym nadzorem herpetologa zgodnie z zapisami uchwały Rady Miasta 

Poznania? Jeżeli tak proszę o informację w jaki sposób wybrano herpetologa, jaki był zakres jego prac 

(tj. na czym polegał jego nadzór)? Kiedy odbywały się prace na terenie użytku ekologicznego? 

 

 

       Z poważaniem, 

 

               (-) Łukasz Kapustka 

 

            Radny Miasta Poznania 


